
Utlåtande över reviderat RAS för norwichterrier 
 
Undertecknad har på uppdrag av SKK/AK granskat klubbens förslag till RAS-revidering. De 
delar som rör SRD är granskade i samarbete med SKKs kommitté för samsyn och exteriör 
sundhet.  

 
RAS dokumentet är väl genomarbetat med riktiga prioriteringar för avel med norwichterrier. 
Dokumentet är föredömligt tydligt och överskådligt. 
 
Under populationsbeskrivningen saknas beskrivning av vilka populationer det finns i resten 
av världen och om importer sker till Sverige. Likaså är kunskap om släktskapet med den 
svenska populationen och populationer i andra länder av betydelse för att hantera 
inavelsgraden i en ras med så liten population. Det är av största vikt att rasen inte i onödan 
förlorar genetisk variation. 
 
Man har uppmärksammat de viktigaste hälsoproblemen och har relevanta strategier för att 
komma tillrätta med dem. 
 
Också SRD-påpekanden har man tagit till sig och har åtgärdsplan för att förbättra. 
 
Lycka till med ert fortsatta RAS-arbete! 
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